
ÒEl tren ara ja marxa sol, per� ens ha costatÓ

ÒLes obres entre Sant Dalmai i Salitja comen�aran a principis de lÕany que

veÓ

ÒEl procediment est� susp�s, per� falta la materialitzaci� amb papersÓ

Cristina Mundet es va estrenar en la pol�tica el 2015 com a cap de llista del Grup Municipal Independent

(GMI)-Independents de la Selva, que va obtenir 6 regidors, per 5 de CiU, i va accedir a lÕalcaldia de Vilob�.

Quina valoraci� fa del mandat?La valoraci�, en general, �s molt positiva. Hi havia falta dÕexperi�ncia perqu�, en

el meu cas, era nulála i en la majoria de components, escassa. Ens ha costat un esfor� tit�nic entendre com

funciona lÕadministraci� i va requerir un temps trobar un encaix en el grup. Per� un cop hem estat a lloc, la cosa

ha funcionat.Qu� destacaria? Digui.Estem introduint lÕadministraci� electr�nica, que ha signif icat una

reestructuraci� molt impor tant, amb un gran esfor� de tot el personal. Hem modernitzat els sistemes de

comunicaci� de lÕAjuntament amb lÕexterior, les xarxes... Ara anem en un tren que ja marxa sol.Ara fan plens als

tres pobles (Vilob�, Sant Dalmai i Salitja)? Com els va?La sala dÕactes era a lÕajuntament. Era petita i no tenia

accessibilitat. Quan vam entrar, els vam canviar i vam passar a fer-los a la sala de Can Roscada. Un comprom�s

de la legislatura [mandat] era fer plens itinerants, i nÕhem fet a Sant Dalmai i Salitja perqu� hi ha gent que no t�

facilitat de despla�ament i pot venir.Han acabat les obres al pavell� municipal? Qu� hi han fet?Va ser una posada

a punt del pavell� des del punt de vista espor tiu i de seguretat. Des que es va inaugurar, quedava pendent la

seguretat antiincendis. Hem fet un nou sistema de detecci� antiincendis i una millora de lÕenllumenat. En lÕaspecte

espor tiu, hem fet un canvi de paviment i hem posat un parquet que est� homologat per la FIBA. A m�s, vam

motoritzar les dues cistelles de la pista gran. I les quatre cistelles de les pistes petites tamb� s�n ara

monitoritzades. Tamb� hem fet millores a la grada, a la tanca perimetral, a les xarxes parapilotes... En total, ha

costat uns 160.000 euros, amb un ajut de la Diputaci� dÕuns 50.000 i un de la Generalitat dÕuns 12.000.Com est� la

canonada dÕaigua que ha de connectar Sant Dalmai amb Salitja, i que va acompanyada dÕuna via verda?Aix� ha

estat com el rosari de lÕaurora. Nosaltres ho vam tramitar com un projecte i, un cop fet, Urbanisme ens va dir que

hav�em de fer un pla especial. Vam haver de recular. No hav�em fet feina en va, per� es va alentir molt�ssim.

Hav�em de comen�ar les obres el setembre del 2017.I quan comen�aran, al f inal?A par tir del ple de la setmana

que ve, es far� el plec del concurs, i crec que les obres podran comen�ar el primer trimestre de lÕany que

ve.Vistes les diverg�ncies entre els dos clubs, lÕAE Vilob� i el Futbol Base Vilob�, van convocar un concurs per a

una gesti� �nica. Com va acabar el conf licte?Ara el Futbol Base Vilob� [FC 2015] t� tot el futbol de base i el Futbol

Club Vilob�, lÕequip de veterans [amateur].En el concurs, el Futbol Base Vilob� va impugnar el resultat [lÕentitat

triada havia estat lÕAE Vilob�]. Ara legalment quina �s la situaci�?Legalment la situaci� no ha acabat. Es va

demanar una suspensi� temporal del procediment per tal que els dos clubs es poguessin posar dÕacord en els

termes que ells convinguessin. LÕAjuntament i el club que havia impugnat el concurs [el Futbol Base Vilob�] van

acordar la suspensi� abans de lÕestiu del 2017, per� ara falta materialitzar amb papers la suspensi� def initiva

[del procediment]. Els dos clubs ja es van posar dÕacord perqu� lÕAE Vilob� va desapar�ixer.
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